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Europese kindergarantie  -  Invoering

De Europese ministers van Werk en Sociale Zaken hebben een akkoord bereikt over de 
invoering van een Europese kindergarantie. Die moet er onder meer voor zorgen dat 
miljoenen kwetsbare kinderen toegang hebben tot onderwijs en degelijke huisvesting.

In 2019, nog voor de coronapandemie, leefden al bijna 18 miljoen kinderen in de 
Europese Unie (22,2 procent) in een gezin dat met het risico op armoede of sociale 
uitsluiting wordt geconfronteerd. In vergelijking met hun leeftijdsgenoten zijn deze 
kinderen gemiddeld minder gezond en doen ze het minder goed op school. De kans is 
ook groter dat ze later geen goede job vinden en sociaal uitgesloten blijven.

In een poging om die vicieuze cirkel te doorbreken, schaarden federaal vicepremier en 
minister van Werk Pierre-Yves Dermagne en zijn Europese ambtgenoten zich achter een 
kindergarantie die aanbeveelt om voor deze kinderen een aantal essentiële diensten te 
waarborgen, zoals gezonde maaltijden, kinderopvang, onderwijs, gezondheidszorg en 
adequate huisvesting voor hun gezinnen. Dat kan bijvoorbeeld via het voorzien in 
uitrusting voor afstandsonderwijs of gratis toegang tot medische screeningprogramma's.

De Europese kindergarantie is een aanbeveling. Niet juridisch bindend dus, maar de 27 
lidstaten wordt wel gevraagd om een nationale coördinator aan te stellen en binnen 9 
maanden een actieplan voor de periode tot 2030 in te dienen bij de Commissie. Voor de 
uitrol kunnen ze een beroep doen op Europese fondsen. Elke 2 jaar moeten de lidstaten 
bij de Commissie een rapport over de geboekte vooruitgang indienen. Doel is het aantal 
kwetsbare kinderen tegen 2030 met minstens vijf miljoen terug te brengen.

1. Wie coördineert dit voor ons land en is er in een coördinatie voorzien op het Vlaamse 
niveau?

2. Wat zijn de precieze doelstellingen voor Vlaanderen op dit vlak tegen 2030?

3. Heeft de minister hiervoor al contact gehad met zijn federale collega Dermagne?
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1. Het is nog niet bekend wie dit voor ons land zal coördineren.

Op Vlaams niveau zal de coördinatie worden opgenomen vanuit het departement 
Welzijn, Volksgezondheid en Gezin

2. Voor een opsomming van deze doelstellingen verwijzen we naar het Vlaams Actieplan 
Armoede (VAPA).

3. Er is nog geen contact geweest.


